
 

 

Z á p i s 

z 28. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 29.9.2021 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 19.30 hod. 

 

Přítomni: L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. 

Čermáková, DiS. L. Absolonová, J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Klaška,               

J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda  

 

Omluveni: Ing. J. Zemánek, V. Mátl, Z. Vágner 

Hosté: M. Ustohalová, T. Hájek, P. Ondriaš, Mgr. B. Prišťová, M. Kouřil  

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 28. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 12 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři podatelny OÚ.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 28. zasedání 

ZO.  

Navrženi byli: DiS. L. Absolonová a Mgr. M. Čermáková. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 28. veřejného zasedání ZO Rajhradice DiS. L. 

Absolonovou a Mgr. M. Čermákovou. 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. 

Čermáková, DiS. L. Absolonová, J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Klaška,               

J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda  

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 
Program:  

1. Technický bod 

2. Dodatek č.3 ke Smlouvě o dílo na výstavbu nové základní školy 

3. Síť sociálních služeb pro rok 2022 v ORP Židlochovice 

4. Různé 

5. Závěr 

 

 

 

 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  



 

Usnesení č.2 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, 

DiS. L. Absolonová, J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Klaška, J. Knotek,                       

Ing. M. Kubeš, O. Burda 

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo na výstavbu nové základní školy  

Starosta obce podrobně vysvětlil jednotlivé změnové listy, které jsou nedílnou součástí 

Dodatku č.3. 
 

V článku 5.1. se smluvní cena za zhotovení díla upravuje v souvislosti s provedením změn dle 

tohoto dodatku v rozsahu změnových listů č. 014, 015r01, 016, 017r01, 018, 019, 020, 021, 

022, 023, 024 a 025, a to takto:  

 

Cena bez DPH dle SoD (Kč)                                          50 881 128,00 Kč 

Cena za provedení změn dle dodatku č. 1 (dle 

změnových listů č. 001, č. 002r.03, č. 003r.01, 

č. 004, č. 005, č. 006r.01, č. 007, č. 008r.03 a č. 

009r.01, které jsou přílohou tohoto dodatku) 

     679 565,79 Kč 

Cena za provedení změn dle dodatku č. 2 (dle 

změnových listů č. 010, 011, 012r05 a 013r01, 

které jsou přílohou tohoto dodatku) 

     725 940,86 Kč  

Cena za provedení změn dle dodatku č. 3 (dle 

změnových listů č. 014, 015r01, 016, 017r01, 

018, 019, 020, 021, 022, 023, 024 a 025, které 

jsou přílohou tohoto dodatku) 

    - 850 947,74 Kč  

Cena celkem bez DPH (vč. dodatku č. 1, č. 2 a 

č. 3) 

51 435 686,91 Kč  

DPH 21 %  10 801 494,25 Kč 

Cena s DPH  62 237 181,16 Kč 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. M. Komenda – jak dopadla fasáda? 

Starosta - od dodavatele stavby požadujeme výraznou slevu. 

Ing. M. Komenda – kolik zbývá doplatit? 

Starosta - 3mil.Kč. 

Tomáš Hájek – součástí reklamace je i ta prasklina kolem hodin, ta určitě není v normě. 

Starosta - bavíme se o fasádě, praskliny neřeší tento dodatek. 

Ing. M. Komenda – počítá se se stejným kamerovým systémem jako systém plánovaný po 

obci? Aby bylo vše propojeno do jednoho uložiště. 

Starosta - problém by to neměl být. 

J. Klaška  – kamerový záznam je uchováván jen 7 dnů? Přijde mně to málo.  

Ing. M. Komenda - všude máš 7 dnů.  

 

 



 

Usnesení č.3  

ZO schvaluje Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo na výstavbu nové základní školy a pověřuje 

starostu jeho podpisem. 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková, 

DiS. L. Absolonová, J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Klaška, J. Knotek, Ing. M. 

Kubeš, O. Burda 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

 

3. Síť sociálních služeb pro rok 2022 v ORP Židlochovice 

Starosta předložil k projednání  navrženou „Síť sociálních služeb pro rok 2022 v ORP 

Židlochovice. Dne 24.3.2021 byla síť projednána a schválena  Per rollam v Komisi pro 

plánování sociálních služeb RM Židlochovice. Po projednání a případném schválení bude 

materiál za celé ORP předložen RM Židlochovice a její usnesení bude poskytnuto JMK. 

Usnesení RM Židlochovice bude podkladem pro stanovování krajské sítě sociálních služeb pro 

rok 2022.  

Služby jsou rozděleny na služby registrované v ORP Židlochovice a nadregionální služby 

působící v celém Jihomoravském kraji, tedy i u nás v ORP Židlochovice.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4 

ZO schvaluje navrženou „Síť sociálních služeb pro rok 2022 v ORP Židlochovice“. 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. M. Komenda, Ing. J. Bednář, Mgr. M. Čermáková,     

                DiS. L. Absolonová, J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Klaška, J. Knotek,                           

                Ing. M. Kubeš, O. Burda 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 

4. Různé 

Starosta – zítra na kontrolním dnu budeme řešit nekvalitně provedenou fasádu na škole.  

J. Klaška-  co řekl statik na trhliny, kde se stala chyba? 

Starosta - dle statika jde o dotvarování stavby. 

Starosta - byli jsme domluvení do 31.9.2021. 

T. Hájek – to že ta deska pracuje je normální, proč tak pracuje? 

Místostarosta - pracuje sedáním stavby a konstrukce. 

Bc. R. Hájek – kdy mají termín převzetí školy? 

Starosta - do 30.9.2021. 

Bc. R. Hájek – tělocvična se stihne v termínu?  

Starosta -  termín je 30.10. 2021, s velkou pravděpodobností se bude muset termín dokončení 

stavby prodloužit. 

M. Kouřil – předložil žádost o opětovné pronajímání sálu OÚ pro soukromé oslavy pro občany 

z Rajhradic. 

Starosta - přislíbil sestavení pravidel, za kterých by se sál mohl veřejnosti pronajímat a 

konstatoval, že pronájem sálu projedná v radě obce a zařadí do programu příštího jednání ZO. 

 



 

 

 

5.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve  19.30 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  DiS. L. Absolonová, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.        

  starosta obce      Mgr. M. Čermáková, v.r.

     

 

            

        

                     


